
Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 23. března 2011 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  v sekretariátu MěÚ 
Milevsko. 
  
                                                Z á p i s 
  
z 5. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 23. března 2011 od 17:00 
hodin v Domě kultury Milevsko. 
  
Přítomni: 
Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Bc. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 
Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík,  
JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, 
Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, 
Ing. Pavel Procházka, MUDr. Miroslava Pučelíková, Mgr. Ivana Stráská, 
Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 
Omluven: Ing. Ivan Radosta. 
  
Program: 
  
Zahájení. 
Ustanovení orgánů zasedání. 
Schválení zápisu 4. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 
  
  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
  2. Obecně závazná vyhláška o poplatku ze psů pro rok 2011 - OF 
  3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o půjčce finančních prostředků z Fondu rozvoje bydlení města 
      Milevska - OVV 
  4. Poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - OVV 
  5. Změna rozpočtu města Milevska č. 1/2011 - OF 
  6. Zajištění a financování Lékařské služby první pomoci v roce 2011 - STA 
  7. Neinvestiční dotace v oblasti sportu pro rok 2011 - MST 
  8. Schválení realizace a zajištění financování projektu Místní komunikace Ve Struhách -      
      ORR 
  9. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkových parcel parc. č.       
      960/70 a parc. č. 960/78, v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
10. Žádost o prodloužení doby splácení u kupní smlouvy o převodu vlastnictví bytové   
      jednotky čp. 261/7 ul. Petrovická, Milevsko - OISM 
11. Projednání nových požadavků na změnu územního plánu sídelního útvaru (ÚPnSÚ)      
      Milevsko, schválení návrhu zadání změny č. 5/2010 ÚPnSÚ Milevsko - ORR 
12. Aktualizace strategické části Plánu rozvoje sociálních služeb Milevsko - STA 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Informace úřadu. 
Dotazy. 
Ukončení zasedání. 
  
Písemné materiály k bodům č. 1 – 12 obdrželi všichni členové Zastupitelstva města Milevska a jsou 
přiloženy k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrželi dopis čj. MM 06506/2011 pana Josefa 
Luxemburga, Milevsko ohledně nejasností v uplynulém volebním období, které byly zveřejněny ve 
Volebních novinách milevské ČSSD. 



  
Ustanovení orgánů zasedání 
  
5. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 
přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho usnášeníschopnost. 
Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 
  
Ověřovatelé zápisu: 
Ing. Václav Pavlečka, JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 
  
Návrhová komise byla schválena ve složení: 
Michal Polanecký, Ing. Bc. Miroslav Doubek, paní Marie Polívková. 
Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Michal Polanecký.  
  
Schválení zápisu 4. zasedání Zastupitelstva města Milevska 
Zápis 4. zasedání ZMM byl schválen bez připomínek. 
Ing. Bc. Doubek – navrhl rozšířit program o bod č. 13 – Projednání předloženého dopisu pana 
Luxemburga a stanovení úkolů výborům ZMM. 
  
Pan starosta dal hlasovat o návrhu Ing. Bc. Doubka, zda souhlasí, aby program dnešního jednání ZMM 
byl rozšířen o bod č. 13 - Projednání předloženého dopisu pana Luxemburga a stanovení úkolů výborům 
ZMM. 
Přítomno: 20 pro-5, proti-1, zdržel se – 14 
Návrh nebyl přijat. 
  
Zastupitelé schválili program 5. jednání Zastupitelstva města Milevska v původním znění. 
  
1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 
  
Usnesení č. 43/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí přehled: 

-          plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska ze 4. zasedání ZMM 
-          nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 

Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
2. Obecně závazná vyhláška o poplatku ze psů pro rok 2011 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. 
Šrámek, JUDr. Kofroň, p. Polanecký, Ing. Španvirt. 
Ing. Šrámek – proč v osvobození v úlevách od poplatků se město nezabývá u majitelů psů, kteří si je 
vzali z útulku. 
JUDr. Kofroň – dotaz, zda se uvažuje o možnosti pobírání poplatků podle velikosti psů. 
  
Usnesení č. 44/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
vydává „Obecně závaznou vyhlášku města Milevska, o místním poplatku ze psů“ ve znění dle přílohy 
č. 1. 
Přítomno: 20 pro-19, proti-1, zdržel se-0. 
  
3. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o půjčce finančních prostředků z Fondu rozvoje bydlení města 
    Milevska - OVV 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. Jednání opustil JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 45/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o půjčce finančních prostředků z Fondu rozvoje bydlení města 
Milevska  mezi věřitelem městem Milevskem a 
dlužníky XXXXXXXXXXXXXX a XXXXXXXXXXXXXXXXXXX ze dne 09.07.2007, 
II. zmocňuje pana Bc. Zdeňka Herouta, starostu města Milevska, k podpisu této smlouvy. 



Přítomno: 19                                        pro-19, proti-0, zdržel se-0. 
  
4. Poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení města Milevska - OVV 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. Jednání opustil Ing. Procházka. 
  
Usnesení č. 46/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
schvaluje poskytnutí půjčky z Fondu rozvoje bydlení města Milevska: 

a)                          XXXXXXXXXXXXX ve výši 150.000 Kč na obnovu střechy domu čp. 1274 
s termínem dokončení 31.12.2011, 

b)                          XXXXXXXXXXXXX ve výši 400.000 Kč na vestavbu bytu do půdního prostoru 
v domě čp. 605 s termínem dokončení 31.12.2012, 

c)                          manželům XXXXXXXXXXXXX ve výši 37.500 Kč na obnovu střechy domu čp. 756 
s termínem dokončení 31.12.2011, 

d)                          manželům XXXXXXXXXXXXX ve výši 37.500 Kč na obnovu střechy domu čp. 756 
s termínem dokončení 31.12.2011, 

e)                          manželům XXXXXXXXXXXXX 37.500 Kč na obnovu střechy domu čp. 756 
s termínem dokončení 31.12.2011, 

f)                            manželům XXXXXXXXXXXXX ve výši 37.500 Kč na obnovu střechy domu čp. 756 
s termínem dokončení 31.12.2011, 

g)                          XXXXXXXXXXXXX ve výši 25.000 Kč na výměnu oken v bytě č. 8 v  domě č. 
1093  s termínem dokončení 31.12.2011, 

h)                          XXXXXXXXXXXXX ve výši 240.000 Kč na vestavbu bytu do půdního prostoru 
v domě čp. 10, Milevsko - Něžovice s termínem dokončení 31.12.2012, 

i)                            XXXXXXXXXXXXX ve výši 35.000 Kč na změnu stávajícího vytápění v bytě č. 12 
v domě čp. 1342 s termínem dokončení 31.12.2011. 

Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
5. Změna rozpočtu města Milevska č. 1/2011 - OF 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátil Ing. Procházka a odešla 
Mgr. Stráská. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Ing. Bc. Doubek – technická připomínka – bod č. 8 je nad 1.000.000 Kč, měl by být zahrnut v II. části 
usnesení, kde ZMM schvaluje rozpočtová opatření. 
Mgr. Třeštík – upravil návrh na usnesení dle připomínky Ing. Bc. Doubka. 
p. Polanecký – jako předseda Komise pro místní části RMM připomněl, že v rozpočtu nejsou zahrnuty 
finanční prostředky na podporu spolkové činnosti dle schválených pravidel Rady města Milevska pro 
obce jako Velká, Dmýšnice, Něžovice. Dále v bodu č. 7 -  neinvestiční dotace v oblasti sportu je 
překročen limit o 66.000 Kč a v případě schválení pozměňující návrhu Mgr. Třeštíka by celkové 
navýšení bylo o 366.000 Kč – dotaz, zda je na toto vyčleněna rezerva v rozpočtu. Vznesl dotaz, jaká se 
předpokládá ztráta u společnosti SPOS za rok 2010. 
Mgr. Třeštík – pro místní části se nedopatřením částka 55.000 Kč nedostala do rozpočtu - bude řešeno 
na úkor rezervy stejně jako navýšení o 66.000 Kč u sportu. Ztráta ve společnosti SPOS bude předmětem 
jednání květnového zasedání ZMM. Předběžné informace jsou nepříznivé. 
  
Usnesení č. 47/11 
Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 1/2011 a v členění dle přílohy č. 1: 
I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1-3, 5-7, 9-13 a 15-19, 
II. schvaluje rozpočtová opatření č. 4, 8 a 14. 
Přítomno: 18 pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
6. Zajištění a financování Lékařské služby první pomoci v roce 2011 - STA 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
MUDr. Pučelíková, p. starosta, MUDr. Hobzek, Ing. Šrámek, p. Polanecký, Mgr. Stráská, 
p. starosta – Lékařskou službu první pomoci (LSPP) zajišťuje Poliklinika Milevsko spol. s r.o., Usnesení 
zastupitelstva kraje bylo rozhodnuto, že město Milevsko dostane pro letošní rok pouze 857.000 Kč a 
zbytek si dorovná ze svého rozpočtu. Město Milevsko požádalo obce z Milevského regionu o finanční 
pomoc na tuto činnost. 
MUDr. Pučelíková – informovala o situaci týkající se pohotovostní služby. Poukázala na chybějící lékaře 
v regionu. Připomněla, že LSPP zajišťuje kraj, který by měl městům více na tuto službu přispívat. 



Ing. Šrámek – domnívá se, že daná situace je ve špatném systému zdravotnictví a sociální péče a 
město toto nemůže bohužel ovlivnit. 
MUDr. Hobzek – připomněl, že lékař nemá povinnost starat se o své pacienty 24 hodin. Pohotovost je 
organizována někým jiným a lékaři v ní slouží dobrovolně. 
p. Polanecký – v Milevských novinách je LSPP v Milevsku srovnávána s Pískem a Táborem, což není 
možné, protože obě okresní města mají nemocnice dotované krajem. 
Na jednání se vrátila Mgr. Stráská a JUDr. Kupec. 
  
Mgr. Stráská – vysvětlila situaci týkající se LSPP, Jihočeský kraj má 23 stanovišť LSPP, stojí to cca 
25.000.000 Kč, některá stanoviště byla zrušena, jedno naopak přibylo. Vzhledem k narůstajícím 
nákladům snížil kraj příspěvek městu Milevsku z 1.000.000 Kč na 857.000 Kč, rozdíl částek uhradí 
město Milevsko, v jiných lokalitách přispívají obce velmi významně. Na příští jednání zastupitelstva zjistí 
bližší informace. 
  
Usnesení č. 48/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje: 
a) znění „Smlouvy o poskytnutí příspěvku ve výši 857.000 Kč mezi Jihočeským krajem a 
    městem Milevskem na zajištění LSPP v roce 2011 ve znění dle přílohy č. 1, 
b) poskytnutí neinvestiční dotace pro Polikliniku Milevsko spol. s r.o., IČ: 608 75 470, 
    v maximální výši 1.000.000 Kč ke krytí skutečné ztráty spojené se zajišťováním LSPP 
    za rok 2011, 
c) znění „Smlouvy o zajištění Lékařské služby první pomoci a o poskytnutí dotace z rozpočtu 
    města Milevska na rok 2011 na její zajištění“ ve znění dle přílohy č. 2, 
II. zmocňuje starostu města k podpisu schválených smluv. 
Přítomno: 20 pro-20, proti-0, zdržel se-0. 
  
7. Neinvestiční dotace v oblasti sportu pro rok 2011 - MST 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustil RSDr. Kotalík. V rozpravě 
k tomuto bodu vystoupili: 
Mgr. Třeštík – předložil pozměňovací návrh týkající se neinvestiční dotace v oblasti sportu 2011 na 
základě žádosti HC Milevsko 2010. Navrhl: 
V příloze č. 1 k materiálu Neinvestiční dotace v oblasti sportu pro rok 2011 doplnit jako první odstavec 
tento text: Příspěvek na činnost pro prioritního uživatele HC Milevsko 2010 – 300.000 Kč. V odstavci 
začínajícím slovy – Limit dotací pro „hlavní“ uživatele – vypustit řádku HC ZVVZ Milevsko. 
  
p. Polanecký – doplnil k pozměňujícímu návrhu, který se odvolává na změnu pravidel a vytvoření 
prioritní skupiny žadatelů, že hlavní změnou není jen to, že mají k dispozici zimní stadion, šatny, 
reklamní plochy, ale to, že tyto prostory mohou využívat ne jen děti a mládež do 21 let, ale bezplatně i 
dospělí, čímž oddíl ušetří cca 400.000 – 500.000 Kč ročně. 
Ing. Bc. Doubek – navrhuje držet se limitu schváleného rozpočtu a nepřekračovat ho. 
p. Peták – tento bod -  Neinvestiční dotace v oblasti sportu by se měl schvalovat na prvním zasedání 
ZMM v roce, aby nedocházelo k opožděným platbám společnosti SPOS. 
MUDr. Pučelíková – dotaz, zda by mohl Motoklub Milevsko získat peníze na svoji činnost. Žádost 
Motoklub zaslal radě 2. února 2011 a ta nemohla být projednána na Sportovní komisi RMM dne 10. 
ledna 2011 kde byly projednávány příspěvky sportovním oddílům. 
p. starosta – rada předala tuto žádost finančnímu odboru, aby zpracoval možnost přispět klubu nějakou 
částkou. 
MUDr. Hobzek – Sportovní komise RMM by se měla scházet častěji nebo dle potřeby. 
p. Peták – zasedání Sportovní komise RMM bude probíhat cca jednou za čtvrt roku, budou se konat 
pokaždé v jiném sportovním zařízení, aby se členové komise seznámili se stavem sportovišť. V případě 
projednávání dotací se komise bude scházet častěji. 
Ing. Šrámek – podpořil dotaci v oblasti sportu. 
  
Po delší diskusi zastupitelů týkající se oblasti sportu, ve které vystoupili: Ing. Bc. Doubek, p. starosta, 
MUDr. Hobzek, Ing. Pavlečka, p. Polanecký, Mgr. Třeštík, Mgr. Stráská, zastupitelé souhlasili 
s doplněním přílohy materiálu dle pozměňovacího návrhu Mgr. Třeštíka. 
  
Usnesení č. 49/11 
Zastupitelstvo města Milevska 



I. schvaluje: 
a) na základě platných pravidel pro poskytování příspěvků na sportovní činnost schválených RMM 
usnesením číslo 366/10 poskytnutí neinvestičních dotací z rozpočtu města na rok 2011 pro jednotlivé 
subjekty v částkách a na účely dle přílohy č. 1 v upraveném znění, 
b) vzorové znění smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu města Milevska na sportovní činnost v roce 2011 
ve znění dle příloh č. 2 – 4, 
II. zmocňuje starostu města k podpisu smluv s jednotlivými příjemci. 
Přítomno: 19                                        pro-17, proti-1, zdržel se-1. 
  
8. Schválení realizace a zajištění financování projektu Místní komunikace Ve Struhách -     
    ORR 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
JUDr. Kofroň, Ing. Bc. Doubek, p. starosta, Ing. Šrámek, Mgr. Jelenová. 
Ing. Šrámek – připomínka – v materiálu by měla být nakreslena alespoň situace komunikace. 
Mgr. Jelenová – poukázala na některé nevyužité lokality ve městě, které by mohly být využity k bydlení 
a nedocházelo tak k zabírání orné půdy na výstavbu nových domů. 
p. starosta – obdržel návrh na pojmenování nově vznikající ulice po bývalém židovském spoluobčanovi 
panu Reichnerovi, který vlastnil pozemky v této lokalitě. 
Na jednání se vrátil RSDr. Kotalík a odešli p. Polanecký a Mgr. Stráská. 
  
Usnesení č. 50/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje realizaci a zajištění financování projektu s názvem „Místní komunikace Ve Struhách“ 
v rámci rozpočtu města na rok 2012 s předpokládaným rozpočtem celkových výdajů projektu ve výši 
12.800.000 Kč včetně DPH, 
II. souhlasí s předfinancováním projektu a zařazení jeho financování do návrhu rozpočtu na rok 2012. 
Přítomno: 18                                        pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
9. Smlouva o smlouvě budoucí kupní na budoucí odkoupení pozemkových parcel parc. č. 960/70 a parc. 
č. 960/78, v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 51/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje   smlouvu o smlouvě budoucí kupní v předloženém znění, uzavřenou 
mezi XXXXXXXXXXXXX a městem Milevskem, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 Milevsko, jejímž 
předmětem je budoucí odkoupení pozemkové parcely parc. č. 960/70 o výměře 945 m2 a pozemkové 
parcely parc. č. 960/78 o výměře 995 m2, v k. ú. Milevsko do vlastnictví města Milevska. Cena 
budoucích kupovaných pozemkových parcel je stanovena dohodou ve výši 50 Kč za 1 m2.  
II. pověřuje starostu města podpisem smlouvy o smlouvě budoucí kupní. 
Přítomno: 18                                        pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
10. Žádost o prodloužení doby splácení u kupní smlouvy o převodu vlastnictví bytové  
      jednotky čp. 261/7 ul. Petrovická, Milevsko - OISM 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Jednání opustili p. starosta, MUDr. Hobzek a 
JUDr. Kupec, Ph.D. 
  
Usnesení č. 52/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. schvaluje prodloužení doby splácení kupní ceny u kupní smlouvy o převodu vlastnictví bytové 
jednotky čp. 261/7 ul. Petrovická, Milevsko  ze dne 31.03.2006 s manželi panem XXXXXXXXXXXXX a 
paní  XXXXXXXXXXXXX do 31.03.2012 dodatkem č. 1 ke kupní smlouvě za podmínky přistoupení 
pana XXXXXXXXXXXXX ml., r. č. ……., Petrovická 261, Milevsko k závazku a uzavření zástavní 
smlouvy na bytovou jednotku  čp. 261/7 ul. Petrovická, Milevsko s  panem XXXXXXXXXXXXX ml., r. č. 
……., Petrovická 261, Milevsko, 
II. pověřuje starostu města podpisem předložených smluv. 
Přítomno: 15 pro-15, proti-0, zdržel se-0. 
  
11. Projednání nových požadavků na změnu územního plánu sídelního útvaru (ÚPnSÚ)     
      Milevsko, schválení návrhu zadání změny č. 5/2010 ÚPnSÚ Milevsko – ORR 



Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Na jednání se vrátili p. starosta, MUDr. Hobzek 
a JUDr. Kupec. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 
Pan starosta navrhl projednávat každou lokalitu zvlášť, rovněž o každé lokalitě zvlášť hlasovat a 
nakonec schválit usnesení jako celek. 
  
Lokalita P7: 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: Ing. Bc. Doubek, Ing. Švára, p. Ondřejíček a p. Rutka, p. Polanecký, 
Ing. Rucká, Mgr. Jelenová, Ing. Beneš. 
p. Ondřejíček a p. Rutka - upozornili na přetíženou a kritickou kapacitu kanalizace v ul. Švermova. 
Ing. Bc. Doubek – navrhuje lokalitu P7 nezařadit. 
  
Pan starosta dal hlasovat o tom, zda zastupitelé souhlasí, aby lokalita P7 byla zařazena do návrhu 
zadání změny č. 5/2010 ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: přítomno: 18     pro- 4, proti-8, zdržel se-6 
Návrh nebyl přijat. 
  
Lokalita P8: 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: Ing. Bc. Doubek, Ing. Švára, Ing. Šrámek, p. Peták, Ing. Beneš, p. 
starosta. 
Jednání opustila MUDr. Kofroňová. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o návrhu Ing. Bc. Doubka, který navrhl doplnit usnesení takto: 
Zastupitelstvo města Milevska požaduje vyřešení druhého napojení lokality P8 ve Švermově ulici. 
Hlasování: přítomno: 17     pro-8, proti-0, zdržel se-9 
Návrh nebyl přijat. 
  
Dále p. starosta dal hlasovat o tom, aby lokalita P8 byla zařazena do návrhu zadání změny č. 5/2010 
ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: přítomno: 17     pro-14, proti-0, zdržel se-3 
Návrh byl přijat. 
  
Lokalita P9 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: p. Polívková, Ing. Švára, Mgr. Machartová, p. Peták, Ing. Šrámek, 
p. starosta, Ing. Bc. Doubek. 
p. Peták – navrhl předložit tuto lokalitu na další jednání ZMM. 
Na jednání se vrátila MUDr. Kofroňová a p. Polanecký. Odešel p. Peták. 
  
Pan starosta dal hlasovat o tom, zda zastupitelé souhlasí, aby lokalita P9 byla zařazena do návrhu 
zadání změny č. 5/2010 ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: přítomno: 18                        pro-16, proti-0, zdržel se-2 
Návrh byl přijat. 
  
Lokalita P10 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: Mgr. Třeštík, Ing. Švára, Ing. Beneš, RSDr. Kotalík, p. starosta. 
Návrh byl přijat. 
  
Pan starosta nechal hlasovat o tom, aby lokalita P10 byla zařazena do návrhu zadání změny č. 5/2010 
ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: Přítomno: 18                        pro-14, proti-2, zdržel se-2. 
Návrh byl přijat. 
  
Lokalita P11 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: Ing. Bc. Doubek, p. Polívková, Mgr. Machartová, Ing. Procházka, p. 
starosta, JUDr. Kupec, Ph.D., Ing. Šrámek, Ing. Švára,  p. Bečková, p. Machart za firmu Polata, MUDr. 
Hobzek,       
Na jednání se vrátil p. Peták. 
  
Pan starosta dal hlasovat o tom, aby lokalita P11 byla zařazena do návrhu zadání změny č. 5/2010 
ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: Přítomno: 19                        pro-14, proti-3, zdržel se-2. 



Návrh byl přijat. 
  
Lokalita P12 
V rozpravě k této lokalitě vystoupili: Ing. Šrámek, Ing. Švára, Ing. Procházka, JUDr. Kupec, Ph.D., 
MUDr. Kofroňová, MUDr. Pučelíková, Mgr. Machartová. 
Jednání opustil p. starosta a Ing. Pavlečka. 
  
Pan starosta dal hlasovat o tom, zda zastupitelé souhlasí, aby lokalita P12 byla zařazena do návrhu 
zadání změny č. 5/2010 ÚPnSÚ Milevsko. 
Hlasování: Přítomno: 17                        pro-7, proti-8, zdržel se-2. 
Návrh nebyl přijat. 
  
Na jednání se vrátil p. starosta a Ing. Pavlečka. 
Ing. Bc. Doubek upravil znění usnesení dle výše uvedeného hlasování o jednotlivých lokalitách a 
zastupitelé o něm hlasovali. 
  
Usnesení č. 53/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
I. rozhodlo: 
a) zařadit do zadání změny č. 5 ÚPnSÚ Milevsko z nových požadavků na změnu lokality P8 – P11, 
požadavek na zpracování výkresu veřejně prospěšných staveb a návrh nového základního 
komunikačního systému u ploch určených stávajícím ÚP pro průmyslovou výrobu východně od ul. 
Dukelská, 
b) neprojednávat jako změnu ÚPnSÚ Milevsko z nových požadavků lokality P7 a P12, 
II. schvaluje zadání změny č. 5 ÚPnSÚ v upraveném znění - doplněné o lokality P8 – P11, požadavek 
na zpracování výkresu veřejně prospěšných staveb a návrh nového základního komunikačního systému 
u ploch určených stávajícím ÚP pro průmyslovou výrobu východně od ul. Dukelská. 
Přítomno: 19 pro-18, proti-0, zdržel se-0. 
  
12. Aktualizace strategické části Plánu rozvoje sociálních služeb Milevsko - STA 
Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta a Ing. Kotalík – vedoucí odboru sociálních věcí. 
Jednání opustili: p. Peták, p. Polanecký, Ing. Bc. Doubek, RSDr. Kotalík, Mgr. Třeštík. 
  
Usnesení č. 54/11 
Zastupitelstvo města Milevska 
bere na vědomí aktualizaci strategické části Plánu rozvoje sociálních služeb Milevsko podle 
předloženého materiálu. 
Přítomno: 14 pro-14, proti-0, zdržel se-0. 
  
Projednání návrhů na nové záležitosti. 
Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 
JUDr. Kofroň – domnívá se, že projednání dopisu pana Josefa Luxemburga ohledně nejasností 
v uplynulém volebním období, které byly zveřejněny ve Volebních novinách milevské ČSSD, by mělo 
být předmětem jednání Finančního výboru ZMM. Dále jménem Kontrolního výboru ZMM požádal 
zastupitele, aby vznesli v průběhu následujícího měsíce nějaké náměty, co by se mělo kontrolovat a 
předali je p. tajemníkovi. 
p. starosta – zadávat úkoly pro jednotlivé výbory spadají dle zákona zastupitelstvu, po shromáždění 
námětů pro Kontrolní a Finanční výbor ZMM bude zpracován materiál, který pak zastupitelé na jednání 
schválí. K dopisu p. Luxemburga uvedl, že pokud zastupitelstvo rozhodne, nevidí žádný důvod, proč by 
se dopisem zmíněné výbory neměly zabývat. 
JUDr. Kupec, Ph.D. – domnívá se, že kromě jednoho bodu nemá Finanční výbor k tomuto co říci. 
Ing. Bc. Doubek – mělo by vzniknout pověření ze strany zastupitelstva pro Finanční i Kontrolní výbor 
ZMM. 
Ing. Šrámek – zabýval by se budoucností a současností města a nikoliv věcmi, které jsou uvedeny 
v dopise p. Luxemburga. 
  
Po dlouhé diskusi zastupitelů ohledně zmíněného dopisu dal pan starosta hlasovat, kdo souhlasí, aby 
se Finanční a Kontrolní výbor ZMM zabýval dopisem pana Luxemburga a zahrnul ho do svého plánu 
na rok 2011. 
Hlasování: 



Přítomno: 19 pro-16, proti-0, zdržel se-3. 
  
Na příštím jednání ZMM předloží oba výbory své plány činností na rok 2011. 
  
Informace úřadu. 
Pan tajemník Ing. Troják informoval přítomné, že se realizuje výzva č. 53 pod názvem Dílna kvality 
města Milevska, která zasahuje do oblasti procesního řízení, projektového řízení a oblasti kvality. Bylo 
provedeno i dílčí vyhodnocení, pozvánku zastupitelé obdrželi a takto budou informováni o průběhu celé 
akce. Dále uvedl, že bude zahájena realizace akce pod výzvou č. 06. 
  
  
Dotazy. 
  
Mgr. Jelenová – dotaz ohledně žádostí o granty, které projednávala Rada města Milevska na svém 
posledním zasedání, zda s nimi počítá schválený rozpočet města na rok 2011. 
p. starosta – většina žádosti o granty je řešena v rámci rezervy příspěvkových organizací. Město zkouší 
získat finance na zařízení formou dotačního titulu, v případě nepřiznání dotace je bude muset hradit ze 
svých zdrojů. 
Mgr. Třeštík – vysvětlil, jak je to s finanční spoluúčastí na grantech. 
  
Ing. Bc. Doubek – požádal o možnost své účasti na jednáních týkajících se vodovodů a kanalizací, 
kterými se zabývá. Dále upozornil na velmi špatný stav silnice č. 19, dotaz, zda by z pozice města byla 
možnost jednat s majitelem silnice ohledně její opravy. 
p. starosta – tato silnice je ve špatném stavu už druhý rok, neustále probíhají jednání s Ředitelstvím 
silnic a dálnic, kterému silnice patří. Na posledním jednání opakovaně žádal o urychlenou opravu, která 
byla přislíbena, jakmile to termíny a kapacita dovolí. 
  
p. starosta – stručně informoval o jednání týkající se generelu. 
  
p. Luxemburg – dotaz jaká je standardní spolupráce Městské policie s Policií ČR. 
p. starosta – spolupráce je dobrá, každý týden v pondělí probíhají společná jednání a jsou 
vyhodnocovány záležitosti, které se udály během uplynulého týdne. 
  
p. Luxemburg – dotaz na stranu TOP 09, jak bylo myšleno prosazování nadstandardní spolupráce 
Městské policie a Policie ČR, které měla TOP 09 ve volebním programu před komunálními volbami. 
Ing. Procházka – byla snaha o to, aby obě policejní složky spolupracovaly více, než bylo obvyklé. 
p. Krlín – potvrdil, že spolupráce obou policií je v současné době výborná. 
  
p. Luxemburg – ještě dotaz na Ing. Procházku, jak to vypadá ohledně analýzy zimní údržby ve městě a 
s návrhem na její zlepšení, které měla TOP 09 rovněž ve svém volebním programu. 
Ing. Procházka – analýza ještě nebyla dokončena, na jaře bude předložen návrh zimní údržby. 
  
p. Polanecký – dotaz na pana Luxemburga, zda by mohl vysvětlit za Věci veřejné, zda je v předvolební 
době správné vylepovat plakáty na úřadní desky města, jak činil před volbami. Věci veřejné jako jediná 
strana lepily plakáty na úřední desky. 
Ing. Luxemburg – vylepování plakátů oznámil na úřad předem, kromě vylepování v obci Klisín, visely 
tam rovněž plakáty ČSSD a ještě jiné strany. 
  
Ing. Bc. Doubek – město by mělo před volbami zajišťovat výlepové plochy i v místních částech. 
p. starosta – Finanční výbor ZMM zahrne na výlepové plochy částku do návrhu rozpočtu na příští rok. 
Ing. Bc. Doubek – mohou se využít betonové sloupy, které se používaly v minulých předvolebních 
obdobích. 
  
  
  
Jednání bylo ukončeno ve 21:45 hodin. 
  
  
  
  



Bc. Zdeněk Herout v. r. 
starosta 
  
  
  
  
  
Upravila: 
Petra Slunečková 

 


